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Abstract (en)
[origin: EP0330062A1] In a vehicle such as an automobile, the reproduction loudness of a road traffic broadcast is switched over to a preset value
by means of an identification signal from the broadcast transmitter. To facilitate understanding of the road traffic message, the basses and trebles are
also switched over automatically to a preset value when the loudness is switched over. Useful in particular as a radio receiver in a motor vehicle.

Abstract (fr)
Dans un véhicule tel qu'une automobile, la puissance de reproduction d'une émission relative a la circulation routiere est commutée par un signal
d'identification c6té émetteur sur une valeur préréglée. Dans le but de faciliter la compréhension du message routier, les basses et les aigués sont
également commutées automatiquement sur une valeur préréglée, lors de la commutation de la puissance. Application notamment a un récepteur
radio dans un véhicule a moteur.
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